
Trappen van vergelijking: onregelmatig –f of –s Spelling

Eindigt het bijvoeglijk naamwoord op –f of –s? Dan is het woord onregelmatig en verandert de f of s in de vergrotende trap in v of z. 
1. De stellende trap heeft geen uitgang:        gaaf, sportief, vies2. De vergrotende trap krijgt –er erbij:        gaver, sportiever, viezer3. De overtreffende trap krijgt –st erbij:        gaafst, sportiefst, viest

Onregelmatig eindigend op –f of –s

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

grijs  boos  lief  scheef         actief

grijzer  bozer  liever  schever        actiever

grijst  boost  liefst  scheefst        actiefst

Bijvoeglijke naamwoorden die op een –s eindigen, krijgen in de 

overtreffende trap geen extra –s erbij. 

Woorden die eindigen op –s
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Zie je?

De trappen van vergelijking worden gebruikt om twee of meerdere dingen 

met elkaar te vergelijken. De trappen van vergelijking kun je alleen op 

bijvoeglijke naamwoorden toepassen. Bijvoegelijke naamwoorden zijn    

woorden die iets omschrijven. Er zijn drie trappen van vergelijking: de         

stellende trap, de vergrotende trap en de overtreffende trap.

De trappen van vergelijking

Bijvoeglijke naamwoorden vertellen iets over een eigenschap,
kenmerk of toestand van het zelfstandig naamwoord.

Weet je nog?


